



7e E-RALLYE MONTE-CARLO
[23^e RALLYE MONTE-CARLO ZENN]
18 au 22 Octobre 2023

Date: **19.10.2023**

Time: **20:30 hrs**

Subject: **COC DECISION NO. 1**

Document No: **3.3**

From: *The Clerk of the Course*

To: *All competitors / Crew Members*

Number of pages 3 [attachment 0 pages]

Suite à la mise en alerte rouge [pluie- inondations] émise ce jour par la Préfecture des Alpes Maritimes et par le Gouvernement Princier pour le vendredi 20 octobre 2023 de 04h00 à 10h00, le Directeur de Course décide* l'annulation des Spéciales de Régularité 7 et 8.

L'heure de départ [1^{er} concurrent] de l'Etape 3 – CH7 est reportée à 11h30.
La distribution des road books se fera 2h avant l'heure de départ théorique de chaque concurrent.

Les concurrents devront se rendre au CH7B – Puget-Théniers : [lien Google Maps](#)
Itinéraire libre du CH7 au CH7B avec un temps imparti de 1h40.

Le Parc de Regroupement de Puget-Théniers est annulé mais les concurrents devront pointer au CH7B avant de reprendre l'itinéraire à partir du Road Book LEG 3 - case 1 - page 31.

L'heure de départ du 1^{er} concurrent dans la S.R. 9 sera de 13h35 et dans la S.R.10 de 14h25.

L'horaire d'entrée en Parc Fermé CH9 sera de 22h10.

*Sous réserve de l'évolution de la situation pluvio-orageuses et des décision extra-sportives

Following the red alert [rain-floods] issued today by the Alpes Maritimes Prefecture and by the Monaco Government for Friday October 20, 2023 from 4:00 a.m. to 10:00 a.m., the Clerk of the Course decides to cancel the Regularity Special Stages 7 and 8.*

The starting time [1st competitor] of Stage 3 – TC7 is postponed to 11:30 a.m.



7e E-RALLYE MONTE-CARLO
[23^e RALLYE MONTE-CARLO ZENN]
18 au 22 Octobre 2023

The distribution of road books will take place 2 hours before the theoretical departure time of each competitor.

Competitors will have to go to TC7B – Puget-Théniers: [lien Google Maps](#)

Free route from TC7 to TC7B with a time limit of 1h40.

The Puget-Théniers Regroup Park is cancelled but competitors will have to check in at TC7B before resuming the route from Road Book LEG 3 - box 1 - page 31.

The departure time of the 1st competitor in R.S. 9 will be 1:35 p.m. and in R.S.10 2:25 p.m.

The entry time into Parc Fermé TC9 will be 10:10 p.m.

**Subject to the evolution of the rainstorm situation and extra-sportive decisions*



Jacques ROSSI
Clerk of the Course